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  - Ogrev sam nabavio još letos, jer je bio jeftiniji, zato ga uvek  tada i kupujem.  Uzeo sam 
osam metara drva, 11 toma uglja, takođe i određenu  količinu šapurine i ljuske. Mislim da će mi
to biti sasvim dovoljno za celu zimu, prošle godine sam uzeo manje ogreva pa sam dokupljivao,
ali smatram da ove neću  morati.  
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